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Smiltenes novada pašvaldības uzņēmējdarbības ideju konkursa “Esi uzņēmējs Smiltenes 

novadā!” komisijas 

 

 Sēdes protokols Nr.3 

 

 

 

Tiešsaistē ZOOM platformā un klātienē 

 

 

2024. gada 31. maijā 

 

Sēde atklāta plkst. 12:00 Smiltenē  

 

 

Sēdes darba kārtība: 

1) Konkursa “Esi uzņēmējs Smiltenes novadā!” pretendentu pieteikumu 

izvērtēšana. 

 

 
Piedalās: komisijas locekļi: M.Apsītis, I.Ērgle, J.Adienis, A.Ūdris, L.Ābolkalne, O.Untāle, 

Z.Ostrovska. 

Nepiedalās: komisijas locekļi:  

 

 

1)  Konkursa “Esi uzņēmējs Smiltenes novadā!” pretendentu pieteikumu 

izvērtēšana; 

M.Apsītis: Mums uz šo konkursu ir pieteikušies 20 pretendenti, viens pieteikums noraidīts pie 

pieteikumu atvēršanas kā neatbilstošs, 19 projektu pieteikumi jāizvērtē.  

Pirmais pieteikums ir no SIA "Amberfarm", projekts “Inovatīva produkta ICE VIT ražošanas 

uzsākšana SIA Amberfarm”, ir iesniegti visi nepieciešamie dokumenti, prasītais līdzfinansējums 

ir 4000,00 EUR. M.Apsītis iepazīstina, ka pretendents jau vienreiz ir saņēmis pašvaldības grantu 

šajā konkursā. Komisija diskutē par idejas inovitāti un to, ka šāds produkts jau tiek piedāvāts, 

tikai tā ir jau esošās produkcijas fasēšana citā iepakojuma veidā. Komisija lemj nevirzīt projektu 

tālākai vērtēšanai. 

Otrais pieteikums ir no SIA "A.T Boards", projekts “Velo Noma”, ir iesniegti visi 

nepieciešamie dokumenti, prasītais līdzfinansējums ir 4000,00 EUR. A.Ūdris iebilst, ka divreiz ir 

jau saņemts finansējums iepriekš, O.Untāla iebilst velo nomas lietderībai. M.Apsītis piebilst, ka 

jau esošajiem velo nomas pakalpojumiem nav pietiekama pieprasījuma. Komisija lemj nevirzīt 

projektu tālākai vērtēšanai. 

Trešais pieteikums ir no SIA "Nami ES", projekts “Leņķzāģis – ergonomiskai, precīzai, 

kvalitatīvai un ātrākai produkta izgatavošanai”, ir iesniegti visi nepieciešamie dokumenti, 

prasītais līdzfinansējums ir 2592,34 EUR. M.Apsītis piebilst, ka nav pētīts tirgus, netiek radīta 

jauna darba vieta un netiek radīts jauns pakalpojums, bet paātrināts esošais. Komisija lemj 

nevirzīt projektu tālākai vērtēšanai. 

Ceturtais pieteikums ir no SIA Kalna Bauņi, projekts “Jauna produkta ražošanas 

uzsākšana”, ir iesniegti visi nepieciešamie dokumenti, prasītais līdzfinansējums  ir 3987,72 

EUR. I.Ērgle iesaka aicināt ar pretendentu uz vērtēšanas 3. kārtu.  Komisija lemj izvirzīt 

pretendentu uz trešo kārtu.   

Piektais pieteikums ir no SIA “Mangalti”, projekts “Mēs Gaujienai!”, ir iesniegti visi 

nepieciešamie dokumenti, prasītais līdzfinansējums ir 2960,00 EUR. Komisija diskutē par to, ka 

šādi pakalpojumi jau ir pieejami Smiltenē, augstākā kvalitātē turklāt ar radošajām nodarbībām un 

kursiem. Apspriež, ka vairāki līdzīgi uzņēmumi nesen kā izbeiguši saimniecisko darbību un 

pastāv šaubas par pakalpojuma ilgtspēju. Komisija lemj nevirzīt projektu tālākai vērtēšanai. 
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Sestais pieteikums ir no SIA Tree 3000, projekts “Dzīvžogu un mākslīgo koku formu 

veidošana, izmantojot elektriskās ar akumulatoru darbināmas dzīvžoga šķēres un trīskāju trepes.”, 

ir iesniegti visi nepieciešamie dokumenti, prasītais līdzfinansējums ir 3465,70 EUR. M.Apsītis 

vērš komisijas uzmanību ka projekta pieteikuma nosaukums ir palicis no 2023.gada projektu 

konkursa pieteikuma. Iesniegtajā pieteikumā uzrādīta Celmu frēzes nepieciešamība. A.Ūdris 

iesaka dažiem gadījumiem, kad nepieciešama celmu frēze, izmantot pakalpojumu - nomu. 

Komisijas locekļi arī apsprieš, ka SIA ir saņēmis pašvaldības līdzfinansējumu 2023. gada 

konkursā. M.Apsītis norādā, ka pretendets  projekta pieteikumā pats norādījis, ka ideja nav nekas 

jauns vai inovatīvs un neatšķiras no jau esošajiem pakalpojuma sniedzējiem. Komisija lemj 

nevirzīt projektu tālākai vērtēšanai. 

 Septītais pieteikums ir no SIA “Park Hotel Brūzis”, projekts “Velo īre Park Hotel Brūzī”, ir 

iesniegti visi nepieciešamie dokumenti, prasītais līdzfinansējums ir 2656,00 EUR. M.Apsītis 

informē ka citam projekta konkursa dalībniekam, kuram piešķirts pašvaldības līdzfinansējums  

projektu konkursā  velo nomai, neesot pieprasījuma. O.Untāla ierosina investēt elektroriteņu 

nomā un sadarboties ar jau esošo velo nomu. Komisija lemj nevirzīt projektu tālākai vērtēšanai. 

Astotais pieteikums ir no E.S., projekts “Yummy Unique”, ir iesniegti visi nepieciešamie 

dokumenti, prasītais līdzfinansējums ir 4000,00 EUR. Z.Ostrovska  projekta iesniedzējam saredz 

iespēju LIAA pirmsinkubācijas procesā. M.Apsītis  min, ka novadā šādas iekārtas jau ir 

pieejamas un tām trūkst noslodzes, ieteiktu sadarboties ar esošajiem pakalpojumu sniedzējiem. 

Tiek diskutēts par situāciju un konkurenci tirgū šajā nozarē un produkta izmaksām. Komisija 

lemj nevirzīt projektu tālākai vērtēšanai. 

Devītais  pieteikums ir no SIA “AJ Prospect”,, projekts “Būvtehnikas nomas punkta 

ierīkošana” ir iesniegti visi nepieciešamie dokumenti, prasītais līdzfinansējums ir 2769,73 EUR. 

Komisija diskutē par to, ka šis projekts tika iesniegts iepriekšējā gadā, līdz šim paveikto un 

pieprasītā finansējuma pozīcijām. Komisija lemj nevirzīt projektu tālākai vērtēšanai. 

Desmitais  pieteikums ir no SIA “REKUROBO”, projekts “SIA REKUROBO jaunu 

izglītības pakalpojumu izveide un ieviešana, ir iesniegti visi nepieciešamie dokumenti, prasītais 

līdzfinansējums ir 4000,00 EUR. L.Ābolkalne par SIA izteic labas atsauksmes no savas 

personīgās pieredzes un iedzīvotāju atsauksmēm Apes pilsētā. M.Apsītis min, ka uzņēmums 

aktīvi darbojas un ir iesaistījies Biznesa laboratorijā, ir labas atsauksmes un liels pieprasījums pēc 

pakalpojuma. Z.Ostrovska atzīmē ar uzslavu par kvalitatīvi uzrakstītu projekta pieteikumu. 

Komisija nolemj virzīt uz vērtēšanas trešo kārtu.  

       Vienpadsmitais  pieteikums ir no A.V-K, projekts “Glempinga telts un interjera iegāde 

atpūtas vietas ”Sikšņu krāces” izveidošanai”, ir iesniegti visi nepieciešamie dokumenti, prasītais 

līdzfinansējums ir 3879,00 EUR. O.Untāla: sezonāls raksturs nav padomāts par tūristu plūsmu 

ziemas sezonā. Kas būs tas, kas piesaista doties uz glempingu? A.Ūdris piekrīt, ka uz glempingu 

ir jābrauc, ka šajā lokācijā, tas nav pa ceļam starp tūrisma apskates objektiem. M.Apsītis min, ka 

pretendents piedalījies Biznesa laboratorijā un norāda uz kvalitatīvo projekta pieteikumu un to, ka 

šāda profila naktsmītnes apkārtnē nav. Komisija nolemj virzīt uz vērtēšanas trešo kārtu.  

Divpadsmitais pieteikums ir no SIA "IDEJU MĀKONIS", projekts “Bumbu tīrīšanas un 

dezinfekcijas aparāta iegāde”, ir iesniegti visi nepieciešamie dokumenti, prasītais līdzfinansējums 

ir 4000,00 EUR. O.Untālā dalās pieredzē ar cita veida bumbu tīrīšanas un dezinfekcijas iespējām. 

Komisija novērtē kvalitatīvi sagatavoto projekta pieteikumu, izmaksu aprēķinu un to, ka šādi 

pakalpojumi apkārtnē nav pieejami. Komisija nolemj virzīt uz vērtēšanas trešo kārtu.  

Trīspadsmitais  pieteikums ir no SIA EIJA privātprakse, projekts “Psiholoģisko testu “ Vīnes 

testu sistēma” iekārtu un datortehnikas iegāde psihologa privātpraksei”, ir iesniegti visi 

nepieciešamie dokumenti, prasītais līdzfinansējums ir 2909,86 EUR. Z.Ostrovska informē par 

interneta vidē pieejamām bezmaksas testu versijām. Komisija diskutē par potenciālo pakalpojuma 

auditoriju novadā un to, ka to izmantotu salīdzinoši neliels iedzīvotāju skaits pretstatā citu 

projektu iesniedzēju projektiem. Komisija lemj nevirzīt projektu tālākai vērtēšanai. 

Četrpadsmitais pieteikums ir no E.L., projekts “LeKūkas iekārtu iegāde”, ir iesniegti visi 

nepieciešamie dokumenti, prasītais līdzfinansējums ir 4000,00 EUR.  L.Ābolkalne norāda ka Āpē 
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ir labas atsauksmes par kūkām, un  ieguldīts izbraukumtirdzniecības specializētā 

transportlīdzeklī, kurš ir pamanāms tirgus un svētku pasākumos. Komersants ir ieguldījis 

finansējumu iegādājoties vēsturisko aptiekas ēku Apē, kur plāno attīstīt komercdarbību. Komisija 

nolemj virzīt uz vērtēšanas trešo kārtu.  

Piecpadsmitais  pieteikums ir no SIA "ACR4edu", projekts “Lietotne un spiedienjūtīgs 

sensoru paliktnis matemātikas apguvei kustībā”, ir iesniegti visi nepieciešamie dokumenti, 

prasītais līdzfinansējums ir 4000,00 EUR. M.Apsītis: projekta pieteikums ir ļoti labi uzrakstīts. 

J.Adienis: šaubās  par projekta kopējo finansējumu, jo pašvaldības līdzfinansējums sastāda mazāk 

par 5% no kopējām izmaksām un ierosina atrunāt šādas situācijas nākamo gadu konkursos, 

konkursa nolikumā. Komisija diskutē par zināšanu ietilpīgumu un plānotajām aktivitātēm. 

Komisija nolemj virzīt uz vērtēšanas trešo kārtu.  

Sešpadsmitais  pieteikums ir no I.C., projekts “Virtuves un āra terases izveide un iekārtošana 

sezonas kafejnīcas “Salduma pieskāriens” darbības uzsākšanai un nodrošināšanai Smiltenes 

novada Gaujienas pagastā.”, ir iesniegti visi nepieciešamie dokumenti, prasītais līdzfinansējums 

ir 3999,99 EUR. O.Untāle uzsvēra sezonalitāti. Komisija diskutē par šāda pakalpojuma 

neesamību Gaujienā un potenciālo pieprasījumu, iesniedzēja iepriekšējo pieredzi un 

kompetencēm projekta īstenošanai. Komisija nolemj virzīt uz vērtēšanas trešo kārtu.  

Septiņpadsmitais pieteikums ir no SIA “Attīstības centrs Pakāpieni”, projekts “Montesori 

materiāli Attīstības centram “Pakāpieni””, ir iesniegti visi nepieciešamie dokumenti, prasītais 

līdzfinansējums ir 2698,14 EUR. Komisija diskutē par potenciālo klientu daudzumu, izmaksām 

un plānoto darbību, kā projekta komanda plāno apvienot darbību ar pilna laika nodarbinātību. 

Komisija nolemj virzīt uz vērtēšanas trešo kārtu.  

Astoņpadsmitais pieteikums ir no U.Ž., projekts “PĒR:LE Freestyle”, ir iesniegti visi 

nepieciešamie dokumenti, prasītais līdzfinansējums ir 601,20 EUR. Komisija apspriežas, ka šādi 

pasākumi jau ir uzņēmuma telpās notikuši, tas nebūtu jauninājums, tikai aparatūras iegāde. Tieši 

līdzās ir pieejamas plašas telpas ar nepieciešamo aprīkojumu. Komisija lemj nevirzīt projektu 

tālākai vērtēšanai. 

Deviņpadsmitais  pieteikums ir no S.B., projekts “Jauno uzņēmēju skola RADI”, ir iesniegti 

visi nepieciešamie dokumenti, prasītais līdzfinansējums ir 4000,00 EUR. O.Untāla: nav veikta 

biznesa pakalpojumu izpēte. I.Ērgle min, ka šo būtu jāfinansē no izglītībai veltītā budžeta 

finansējuma, nevis uzņēmējdarbības grantu konkursa. Komisija lemj nevirzīt projektu tālākai 

vērtēšanai. 

J. Adienis ierosina pārskatīt ideju konkursa “Esi uzņēmējs Smiltenes novadā!” nolikumu un 

iekļaut tajā papildus kritērijus par  Projekta kopējā finansējuma apjomu. Komisija ierosina 

nolikumā labot, ka viens pretendents drīkst saņemt atbalstu šajā programmā ne vairāk kā divas 

reizes un noteikt, ka, ja finansējums vienreiz jau saņemts, tad maksimālā atbalsta summa otrajā 

reizē ir 2000 EUR.   

Komisija uzdot M.Apsītim sazināties un uzaicināt uz nākamo kārtu izvirzītos pretendentus, 

informēt tos par prezentācijas nosacījumiem un vienoties par konkrētu prezentācijas laiku, 

iepazīstināt pārējos komisijas locekļus ar sastādīto prezentāciju laika grafiku 

 

 

Sēde slēgta plkst. 13:30 

 
Komisijas 

Priekšsēdētājs: Modris Apsītis  

 

Komisijas  

priekšsēdētāja vietnieks:  Aigars Ūdris 

 

 

Komisijas locekļi: Jānis Adienis 
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 Inga Ērgle 

 

 

 Liene Ābolkalne 

 

 

 Olita Untāle 

 

 

                                                        Zane Ostrovska 

 

 

  

Protokolēja: Inita  Dzenīte 


